
Zápisnica č. 5/2022
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Kostoľanoch 

konaného dňa 13. decembra 2022 o 16.30 hod.
v zasadacej miestnosti Obecného úradu vo Veľkých Kostoľanoch

Počet poslancov OZ: 9
Počet prítomných poslancov OZ: 8 (Mgr.  Iveta  Bubáková  –  od  16.45  hod.,  Pavel

Hambálek,  Adam  Kolarovič,  Ing.  Pavol  Košlab,
Mgr.  Anna  Lužáková,  Mgr.  Martina  Podolanová,
Mgr. Marek Pristach, MBA, Zuzana Zbyvatelová)

Počet neprítomných poslancov OZ: 1 (Ľuboš Mačica)

Program rokovania:

1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola overenia zápisnice z predošlého zasadnutia 

4. Návrh na overovateľov zápisnice zo zasadnutia 

5. Voľba návrhovej komisie na výrok uznesenia 

6. Určenie zapisovateľky z rokovania OZ 

7. Správa nezávislého audítora z konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2021

8. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2023

9. Rozpočet obce na rok 2023

10. Programový rozpočet obce na roky 2024 – 2025

11. Úprava rozpočtu na rok 2022

12. VZN č. 8/2022 o finančných príspevkoch v MŠ V. Kostoľany

13. VZN č. 9/2022 o finančných príspevkoch v ZŠ V. Kostoľany

14. VZN č. 10/2022 o miestnom poplatku za rozvoj

15. VZN č. 11/2022 o poplatku za komunálny odpad

16. Smernica č. 1/2022 upravujúca postup verejného obstarávateľa

17. Poverenie starostu obce na rokovanie o majetkovo-právnom usporiadaní inžinierskych
sietí - kanalizácia a vodovod medzi obcou a spoločnosťou TAVOS, a.s. Piešťany
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18. Aktualizácia cenníka za prenájom priestorov v dome kultúry

19. Kúpa časti pozemku pre Združenie obcí Holeška na triedenie a nakladanie s odpadmi

20. Zaradenie členov OZ do krízového štábu do zoznamu osôb CO obce

21. Zmena otváracích hodín obecnej knižnice

22. Finančný dar starostu obce pre deti s mentálnym alebo fyzickým zdravotným postihnutím

23. Žiadosť FitDent, s.r.o. – Mgr. Maroš Orel, MUDr. Ivana Orelová o prenájom nebytových
priestorov v budove TJ Veľké Kostoľany

24. Žiadosť ZŠ Veľké Kostoľany o navýšenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na
rok 2023

25. Žiadosť MŠ Veľké Kostoľany o navýšenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na
rok 2023

26. Predaj pozemku p.č. 294/4 vo vlastníctve obce Márii Michalčíkovej, Kanižská 219, Veľké
Kostoľany

27. Návrh Mária Oravca, Ľ. Štúra Veľké Kostoľany na odpredaj súkromného pozemku do
vlastníctva obce

28. Žiadosť  Mareka  Magulu,  Sadová  10,  Veľké  Kostoľany  o odkúpenie  pozemku  vo
vlastníctve obce

29. Zmluva  o  vecnom  bremene  medzi  Obcou  Veľké  Kostoľany  a Andrejom  Mišákom,
Športová 10, Veľké Kostoľany

30. Odpredaj pozemku vo vlastníctve obce Tomášovi Diňovi a Eve Diňovej, bytom Sadová
24A, Veľké Kostoľany

31. Zámena pozemkov medzi Obcou Veľké Kostoľany a Vladimírom Lesayom a manželkou
Renátou, bytom Sadová 20, Veľké Kostoľany

32. Žiadosť  spoločnosti  JOMASTAV,  s.r.o.  o  majetkovo-právne  usporiadanie  vlastníctva
verejného vodovodu

33. Žiadosť  spoločnosti  P.U.K.  plus,  s.r.o.  o  majetkovo-právne  usporiadanie  vlastníctva
verejného vodovodu a verejnej kanalizácie

34. Žiadosť  Mgr.  Michala  Černeka,  J.  Kráľa  23,  Madunice  o odkúpenie  pozemku  vo
vlastníctve obce p.č. 542/7 k.ú. Veľké Kostoľany

35. Žiadosť starostu obce o preplatenie zostávajúcej dovolenky z funkčného obdobia 2018 -
2022 

36. Diskusia

37. Uznesenie zo zasadnutia OZ
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Rokovanie:

1.
Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  otvoril  a viedol  starosta  obce  Mgr.  Gilbert  Liška.
Konštatoval,  že  na  rokovaní  obecného  zastupiteľstva  sa  zúčastnila  nadpolovičná  väčšina
poslancov obecného zastupiteľstva a vyhlásil rokovanie za uznášaniaschopné.

2.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania.

Za: 7 (Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.  Košlab  –  HLAS-SD,  Mgr.
Lužáková  –  SMER-SD,  Mgr.  Podolanová  –  HLAS-SD,  Mgr.  Pristach,  MBA  –
nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 7

3.
Overovatelia  zápisnice  z  ustanovujúceho  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva  konaného  dňa
16.11.2022 Mgr.  Marek Pristach,  MBA a Zuzana Zbyvatelová skonštatovali,  že zápisnica č.
4/2022 bola napísaná v súlade s rokovaním obecného zastupiteľstva. 

4.
Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje overovateľov  zápisnice  zo  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva v zložení: Mgr. Anna Lužáková a Mgr. Martina Podolanová.

Za: 7 (Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.  Košlab  –  HLAS-SD,  Mgr.
Lužáková  –  SMER-SD,  Mgr.  Podolanová  –  HLAS-SD,  Mgr.  Pristach,  MBA  –
nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 7

5.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrhovú komisiu na výrok uznesenia v zložení: Mgr. Marek
Pristach MBA a Zuzana Zbyvatelová.

Za: 7 (Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.  Košlab  –  HLAS-SD,  Mgr.
Lužáková  –  SMER-SD,  Mgr.  Podolanová  –  HLAS-SD,  Mgr.  Pristach,  MBA  –
nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 7

6.   
Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta  obce určil  Ivanu
Jamrichovú.

O 16.45  hod.  sa  na  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  dostavila  poslankyňa  Mgr.  Iveta
Bubáková.
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7. 
So správou nezávislého audítora z konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2021 prítomných
oboznámila Ing. Gabriela Hájeková. 

Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie  správu  nezávislého  audítora  z konsolidovanej
účtovnej závierky za rok 2021.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

8.
Hlavná kontrolórka obce konštatuje, že návrh rozpočtu obce Veľké Kostoľany je spracovaný
v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi, bol riadne zverejnený a všetky funkcie,
ktoré  obec  vykonáva,  sú  finančne  pokryté.  Odporúča  obecnému  zastupiteľstvu  schváliť
rozpočet  obce na  rok 2023 a zobrať  na vedomie programový rozpočet  obce na roky 2024
a 2025. 

Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie  stanovisko  hlavnej  kontrolórky  obce  k návrhu
rozpočtu na rok 2023.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

9.
Ing. Hájeková oboznámila prítomných s návrhom ekonomickej a inventarizačnej komisie na
rozdelenie dotácií jednotlivým organizáciám v obci, ktoré svoje žiadosti o poskytnutie dotácie
podali v súlade so zákonom. V poskytnutých dotáciách pre organizácie sú zahrnuté aj náklady
na energie, ktoré uhrádza obec. Starosta obce vysvetľuje, že pokiaľ organizácia dokáže ušetriť
náklady na energie, tieto ušetrené finančné prostriedky môže použiť na svoju prevádzku. 
Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne návrhy, ani pripomienky k návrhu rozpočtu obce. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce Veľké Kostoľany na rok 2023 v celkovej výške
príjmov 3.645.193,00 Eur a v celkovej výške výdavkov 3.645.193,00 Eur

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8
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10.
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie programový rozpočet obce Veľké Kostoľany na roky
2024 a 2025.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

11.
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje úpravu rozpočtu na rok 2022 do výšky skutočného plnenia
príjmov a skutočného plnenia výdavkov.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

12.
Starosta  obce  uvádza,  že  predmetom  zmeny  vo  VZN  je  navýšenie  stravnej  jednotky.
Poslankyňa  Mgr.  Podolanová  uvádza,  že  výška  príspevku  na  stravníka  (dieťa,  žiaka,
zamestnanca) pre 3. pásmo bude od 01.01.2023 navýšená približne o 0,50€. Táto skutočnosť
odzrkadľuje aktuálnu situáciu na trhu s potravinami. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  8/2022  o určení  výšky
finančných  príspevkov  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  na  výchovu  a vzdelanie  a nákladov
spojených so stravovaním v materskej škole a školskom zariadení MŠ, ktorých zriaďovateľom
je obec Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

13. 
Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  9/2022  o určení  výšky
finančných  príspevkov  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  na  výchovu  a vzdelanie  a nákladov
spojených so stravovaním v základnej škole a školskom zariadení ZŠ, ktorých zriaďovateľom
je obec Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
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Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

14.
Starosta obce uvádza, že viaceré obce už majú niekoľko rokov stanovený poplatok za rozvoj,
obec  Veľké  Kostoľany  k tomuto  kroku  pristupuje  až  teraz.  Z dôvodu  pribúdania  nových
občanov do obce je dôvodné očakávať, že kapacita materskej a následne aj základnej školy
nebude  postačujúca.  V súčasnosti  je  vypracovávaná  projektová  dokumentácia  na  prístavbu
nového  pavilónu  materskej  školy  a rozšírenie  kapacity  kuchyne  a jedálne  základnej  školy.
Finančné prostriedky získané formou poplatku za rozvoj by boli použité práve na tento účel. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  10/2022  o miestnom
poplatku za rozvoj. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

15.
Starosta obce uvádza, že zmena výšky poplatku za komunálne odpady v návrhu VZN reflektuje
na  prijatú  novelu  zákona,  ktorá  určuje  minimálnu  sadzbu  poplatku  za  zber  komunálneho
odpadu vo výške 0,02€/osoba/deň, čo predstavuje sumu 7,30€/osoba/rok. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  11/2022  o miestnom
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

16.
Starosta obce uvádza, že Smernica č. 1/2022 upravujúca postup verejného obstarávateľa obec
Veľké  Kostoľany  pri  zadávaní  zákaziek  podľa  zákona  o verejnom obstarávaní  odzrkadľuje
zmeny vo finančných limitoch pre jednotlivé zákazky, ktoré boli prijaté novelou uvedeného
zákona. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje Smernicu  č.  1/2022  upravujúcu  postup  verejného
obstarávateľa  obec  Veľké Kostoľany pri  zadávaní  zákaziek  podľa  zákona č.  343/2015 Z.z.
o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
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Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

17.
Starosta  obce  oboznámil  prítomných,  že  predmetom  rokovania  v tomto  bode  je
majetkovoprávne  usporiadanie  inžinierskych  sietí  –  kanalizácie  a vodovodu,  ktoré  sú
v súčasnosti  majetkom obce.  V rámci  celej  obce  iba  vodovod  na  Záhumenskej  ulici  je  vo
vlastníctve  obce,  všetky  ostatné  sú  majetkom  spol.  TAVOS,  a.s.,  ktorá  je  zároveň
prevádzkovateľom vodovodu aj na Záhumenskej ulici. Keďže obec je vlastníkom uvedeného
vodovodu, údržbu a taktiež všetky opravy by musela vykonávať na svoje náklady. Z uvedeného
dôvodu starosta obce predkladá návrh, aby bola oslovená spol. TAVOS, a.s. s návrhom, aby
prevzali  aj  vodovod  na  Záhumenskej  ulici  do  svojho  majetku.  Obdobný  problém  je  aj
s kanalizáciou  v obci,  na  ktorú  obec  dopláca  cca  60.000€  ročne,  pretože  nie  je  možné  od
občanov  vybrať  finančné  prostriedky  v takej  výške,  ktoré  by  pokryli  prevádzku  a údržbu
kanalizácie. Kanalizáciu v obci prevádzkuje spol. Obecná kanalizačná, s.r.o., Veselé, ktorá je
tvorená viacerými obcami a keďže nie je vlastníkom žiadnej kanalizácie, nie je t.č. v postavení
určiť  vyššiu  cenu  za  odvod odpadových  vôd.  Podľa  názoru  starostu  je  pre  obec  ideálnym
riešením vložiť kanalizáciu aj vodovod do majetku spol. TAVOS, a.s. Je otázne, či bude spol.
TAVOS  s predloženým  návrhom  súhlasiť,  nakoľko  prevádzkovanie  a  údržba  podtlakovej
kanalizácie v obci je finančne náročná. Starosta obce ďalej uvádza, že pokiaľ dostane poverenie
od  poslancov  OZ,  zaháji  rokovania  so  spol.  TAVOS  o majetkovoprávnom  usporiadaní
uvedených  inžinierskych  sietí,  ktorých  sa  zúčastní  spoločne  s právnym  zástupcom  obce.
O výsledkoch týchto rokovaní bude poslancov OZ priebežne informovať. 

Obecné zastupiteľstvo poveruje  starostu obce na rokovanie o majetkovoprávnom usporiadaní
inžinierskych sietí  –  kanalizácie  a vodovodu medzi  obcou Veľké Kostoľany a spoločnosťou
TAVOS, a.s., Piešťany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

18.
Starosta obce uvádza, že cenník poplatkov za prenájom priestorov a zariadení v dome kultúry
nebol  dlhodobo  menený.  K tejto  zmene  sa  pristupuje  z dôvodu  ukončenia  celkovej
rekonštrukcie  domu  kultúry.  Doposiaľ  stanovené  poplatky  za  prenájom  priestorov  boli  na
najnižšej  úrovni  v porovnaní  s okolitými  obcami.  Aj  po  navýšení  týchto  poplatkov  bude
prenájom  priestorov  v dome  kultúry  pre  občanov  zaujímavý,  pretože  prenájom  priestorov
v mestách  je  vyšší.  Zvýšením  poplatkov  sa  očakáva  aj  čiastočná  návratnosť  finančných
prostriedkov vložených do rekonštrukcie domu kultúry. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenník poplatkov za prenájom priestorov a zariadení v dome
kultúry Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)
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Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

19.
Starosta obce informuje prítomných, že obce,  ktoré sú členmi Mikroregiónu nad Holeškou,
založili  Združenie  obcí  Holeška  na  triedenie  a nakladanie  s odpadmi,  nakoľko  obce  majú
povinnosť odvážať okrem iného aj biologický odpad z domácností. Obec musela zakúpiť hnedé
nádoby, ktoré boli dodané do jednotlivých domácností. Taktiež obec vložila do Združenia obcí
Holeška finančné prostriedky, za ktoré bol zakúpený zberný voz, ktorý tieto nádoby vyberá.
Nakoľko  priestory  terajšej  kompostárne  v obci  Krakovany  už  nie  sú  pre  súčasné  potreby
postačujúce, je potrebné jej rozšírenie. Kúpna cena tohto pozemku predstavuje sumu 24.020€,
príspevok obce Veľké Kostoľany ako člena združenia predstavuje čiastku 2.812€, ktorá čiastka
bola vypočítaná v prepočte na počet obyvateľov. Ďalej starosta uvádza, že spracovaný kompost
sa  nachádza  na  zbernom dvore,  občania  obce  si  ho  môžu  zdarma  vyzdvihnúť.  Na  otázku
poslankyne Mgr. Podolanovej Václav Hesko uvádza, že v prípade väčšieho záujmu je možné
doviezť aj ďalší kompost. Momentálne sa dováža 2x ročne, na jar a na jeseň. Podľa jeho názoru
ide o kvalitnú zeminu podobnú rašeline. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje,  aby  sa  obec  Veľké  Kostoľany  spolupodieľala  na  kúpe
pozemku pre Združenie obcí Holeška na triedenie a nakladanie s odpadmi vo výške 2.812€. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

20.
Starosta obce uvádza, že členmi CO obce sú poslanci OZ, zamestnanci obce a zamestnanci
spol.  Katelstav.  Z dôvodu zmeny v zložení  obecného zastupiteľstva je  potrebná aktualizácia
členov CO. V prípade mimoriadnej udalosti je zvolávaný krízový štáb. Naposledy bol zvolaný
v rámci protipandemických opatrení v súvislosti so šírením ochorenia COVID-19. 

Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie zaradenie  členov  obecného  zastupiteľstva  do
krízového štábu do zoznamu osôb CO obce. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

21.
Zamestnankyňa obecnej knižnice starostovi obce oznámila, že čitateľov je už t.č. menej ako
v minulosti. Čitatelia, ktorí knižnicu navštevujú, chodia do 17.00 hod., z toho dôvodu navrhla
nové otváracie hodiny obecnej knižnice, a to v pondelok a v stredu v čase 15.00 – 17.00 hod. 
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu otváracích hodín obecnej knižnice: 
pondelok 15.00 – 17.00 hod.
streda 15.00 – 17.00 hod.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

22.
Starosta  obce  informuje,  že  tak  ako  každý  rok  navrhuje  poskytnúť  finančný  dar  pre  deti
s mentálnym alebo fyzickým zdravotným postihnutím vo výške 150€ na jedno dieťa. Ide o deti,
ktoré nedovŕšili vek 18 rokov. Zoznam detí poskytol detský lekár. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje finančný  dar  starostu  obce  pre  deti  s mentálnym  alebo
fyzickým zdravotným postihnutím vo výške 150€ na jedno dieťa:
Christián Zachar
Marcel Drnák
Pavol Vranka
Ľuboš Chorvatovič
Filip Boháčik
Kristián Sabol

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

23.
Zástupca starostu prečítal žiadosť spoločnosti FitDent, s.r.o., Bratislava o prenájom nebytových
priestorov  v budove  TJ  Veľké  Kostoľany  za  účelom  zriadenia  fitnescentra.  Starosta  obce
informuje, že výška nájomného bola dohodnutá na 320€, ktoré bude nájomca uhrádzať obci
a za  prenájom miesta  na reklamné bannery bolo  nájomné dohodnuté vo výške 200€,  ktorú
sumu bude nájomca uhrádzať priamo futbalovému klubu. Poslankyňa Mgr. Bubáková vyslovila
obavu, aby úhrada za spotrebované energie vo fitnescentre neprevyšovala výšku dohodnutého
nájomného.  Starosta  obce  uvádza,  že  zmluva  o prenájme  nebytových  priestorov  bude
podpísaná na 1 rok s tým, že pokiaľ sa ukáže, že výška nájomného nie je postačujúca, bude
vypracovaný dodatok k zmluve. Poslanec Mgr. Pristach s týmto riešením súhlasí. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje žiadosť  spoločnosti  FitDent,  s.r.o.,  Hrachová  14/C,
Bratislava, IČO: 47 100 729 o prenájom nebytových priestorov v areáli TJ Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
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Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

24.
Zástupca  starostu  prečítal  žiadosť  Základnej  školy  vo  Veľkých  Kostoľanoch  o navýšenie
finančných prostriedkov pri schvaľovaní rozpočtu obce na rok 2023 v celkovej sume 20.000€
pre investície spojené s renováciou a opravou školských šatní vo výške 15.000€ a na opravu,
údržbu a rekonštrukciu schodiska v budove školy vo výške 5.000€. Starosta obce uvádza, že
v rámci rozpočtu obce sa nepodarilo tieto finančné prostriedky pre základnú školu vyčleniť.
V roku 2022 bola realizovaná investičná akcia „odvodnenie základnej školy“, na ktorú obec
vynaložila  nemalé  finančné  prostriedky  a  bola  spracovaná  projektová  dokumentácia  na
rozšírenie kapacity jedálne a kuchyne základnej školy. Ak by sa obci v budúcom roku podarilo
získať  nejaké  finančné  prostriedky,  následne  bude  možné  úpravou  rozpočtu  v rámci  roka
vyčleniť  finančné prostriedky na  tieto  požadované investičné  akcie.  Je  ťažké  predpokladať
situáciu v budúcom roku, keď momentálne ešte nie je schválený ani štátny rozpočet.

Obecné  zastupiteľstvo  neschvaľuje žiadosť  Základnej  školy  Veľké  Kostoľany  o navýšenie
finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2023.

Hlasovanie za návrh na schválenie žiadosti:
Za: 0     
Proti: 7 (Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.  Košlab  –  HLAS-SD,  Mgr.

Lužáková  –  SMER-SD,  Mgr.  Podolanová  –  HLAS-SD,  Mgr.  Pristach,  MBA –
nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Zdržal sa: 1  (Mgr. Bubáková – SMER-SD)
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

Návrh na schválenie žiadosti  nebol  podporený dostatočným počtom hlasov,  z tohto dôvodu
obecné zastupiteľstvo predmetný návrh neschvaľuje. 

25.
Zástupca starostu prečítal žiadosť Materskej školy Veľké Kostoľany o navýšenie finančných
prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2022 na prevádzkové náklady, energie vo výške 3.000€
vzhľadom na štvornásobné zvýšenie preddavkových platieb za plyn a žiadosť Materskej školy
Veľké Kostoľany o navýšenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2023 v celkovej
sume 4.000€ pre investície potrebné na údržbu, opravné práce vo výške 2.000€ a investíciu
potrebnú na realizáciu kompletného vyraďovacieho konania vo výške 2.000€. Starosta obce
vysvetľuje,  že  obec  v rámci  výkonu  svojich  originálnych  kompetencií  financuje  celý  chod
materskej školy vrátane úhrad energií a miezd zamestnancov. Ing. Hájeková uvádza, že nie je
možné upravovať rozpočet na rok 2023, keďže bol na dnešnom zasadnutí OZ schválený, toto
bude možné až na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje žiadosť  Materskej  školy  Veľké  Kostoľany  o navýšenie
finančných  prostriedkov  z rozpočtu  obce  na  rok  2022 na  prevádzkové náklady,  energie  vo
výške 3.000€. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
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Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie žiadosť  Materskej  školy  Veľké  Kostoľany
o navýšenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2023 vo výške 4.000€. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

26.
Starosta obce uvádza, že obecné zastupiteľstvo na zasadnutí konanom dňa 27.09.2022 žiadosť
Márie Michalčíkovej a jej manžela o kúpu pozemku vo vlastníctve obce zobralo na vedomie.
Následne sa uskutočnilo stretnutie starostu obce so žiadateľkou priamo na pozemku, o ktorý má
žiadateľka  záujem,  aj  za  prítomnosti  geodeta  a  boli  dohodnuté  také  podmienky  odpredaja
obecného pozemku, s ktorými obidve strany súhlasili. 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje zámer predaja novej parcely č. 294/4, zastavanej plochy a
nádvoria vo výmere 702m2, vytvorenej z dielu „1“ vo výmere 560m2, odčleneného z parcely
registra „C“ č. 294/1, zapísanej v kat. území Veľké Kostoľany na LV č. 1700 a z dielu „2“ vo
výmere 142m2 z parcely registra „C“ č. 295/1, zapísanej na LV č. 1700 geometrickým plánom
č.  670-59/2022,  overeným  pod  č.  G1-837/2022  Okresným  úradom  Piešťany,  a  to  Márii
Michalčíkovej,  rod.  Turanskej,  nar.  22.01.1961  a  manželovi  Michalovi  Michalčíkovi,  nar.
25.08.1954, obaja bytom Veľké Kostoľany, Kanižská 219/29 v súlade s ustanovením § 9a ods.
8 písm. e) zákona č. 138/1991 z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko pozemok tvorí s
domom kupujúcich č. 219 ucelený pozemok v teréne a je užívaný vlastníkmi domu s.č. 219.
Podmienkou  predaja  je  zároveň  zámer  uzavrieť  dohodu  o predkupnom práve  ako  vecnom
bremene k parcele č. 294/4, zastavanej ploche a nádvoriu vo výmere 702m2. V prípade využitia
predkupného práva obcou, bude pozemok predaný obci Veľké Kostoľany za rovnakú kúpnu
cenu, akou sa schvaľuje jej predaj žiadateľom.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

27.
Starosta obce informuje, že obecné zastupiteľstvo v roku 2020 schválilo odkúpenie pozemkov
pod chodníkom na  ul.  Ľudovíta  Štúra  za  cenu  5€/m2.  V tomto  znení  bola  odoslaná  výzva
vlastníkom pozemkov. Mário Oravec cenu 5€/m2 neakceptoval a navrhuje obci odpredaj svojho
pozemku do vlastníctva obce za cenu 100€/m2. 

Obecné  zastupiteľstvo  neschvaľuje žiadosť  Mária  Oravca,  Ľ.  Štúra,  Veľké  Kostoľany  na
odpredaj súkromného pozemku do vlastníctva obce za cenu 100€/m2.
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Hlasovanie za návrh na schválenie žiadosti:
Za: 0     
Proti: 8 (Mgr. Bubáková – SMER-SD, Hambálek – nezávislý, Kolarovič – nezávislý, Ing.

Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD,
Mgr. Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

Návrh na schválenie žiadosti  nebol  podporený dostatočným počtom hlasov,  z tohto dôvodu
obecné zastupiteľstvo predmetný návrh neschvaľuje. 

28.
Zástupca starostu prečítal žiadosť Mareka Magulu o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce,
pričom ide o parcelu od hranice pozemku vo vlastníctve žiadateľa po obecnú cestu. Starosta
obce uvádza, že žiadateľ mal zámer využiť tento pozemok na vytvorenie parkovacích miest.
Tento pozemok však nie je možné žiadateľovi odpredať, nakoľko daný pozemok je zahrnutý
v projektovej dokumentácii v rámci rekonštrukcie miestnej komunikácie v danej lokalite. Ak by
obec danú časť pozemku odpredala, rekonštrukcia komunikácie by sa dotkla pozemku už v
súkromnom vlastníctve, ktorá skutočnosť by ohrozila získanie dotácie na tento projekt. 

Obecné  zastupiteľstvo  neschvaľuje žiadosť  Mareka  Magulu,  Sadová 10,  Veľké  Kostoľany
o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce. 

Hlasovanie za návrh na schválenie žiadosti:
Za: 0     
Proti: 8 (Mgr. Bubáková – SMER-SD, Hambálek – nezávislý, Kolarovič – nezávislý, Ing.

Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD,
Mgr. Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

Návrh na schválenie žiadosti  nebol  podporený dostatočným počtom hlasov,  z tohto dôvodu
obecné zastupiteľstvo predmetný návrh neschvaľuje. 

29.
Starosta obce uvádza, že obecné zastupiteľstvo na zasadnutí konanom dňa 27.09.2022 schválilo
zámer  uzavretia  zmluvy  o vecnom  bremene  medzi  obcou  Veľké  Kostoľany  a Andrejom
Mišákom, bytom Športová 10, Veľké Kostoľany, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli obce
a neboli k nemu podané žiadne pripomienky. Ide o zriadenie vecného bremena na pozemku,
ktorý je vo vlastníctve obce a na ktorom má žiadateľ vedené inžinierske siete k domu. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzavretie zmluvy o vecnom bremene medzi povinným Obcou
Veľké Kostoľany a oprávneným Andrejom Mišákom. Vecné bremeno zriadiť bezodplatne na
dobu neurčitú na parc. reg. E č. 273 vedenú na LV 3073 a parc. reg. C č. 273 vedenú na LV
1700 vo vlastníctve obce. Vecné bremeno spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena
strpieť  zriadenie  a  uloženie  kanalizačnej  prípojky,  užívanie,  prevádzkovanie,  opravy  a
odstránenie kanalizačnej prípojky, vstup osôb a vjazd vozidiel z dôvodu prevádzky, údržby,
opráv a rekonštrukcie kanalizačnej prípojky na pozemku. 
Obecné  zastupiteľstvo  schválilo  zámer  uzavrieť  zmluvu  o vecnom  bremene  medzi  Obcou
Veľké Kostoľany a Andrejom Mišákom dňa 27.09.2022 uznesením č. 3/2022-B/9. Zámer bol
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zverejnený na úradnej tabuli a na webovej stránke obce Veľké Kostoľany dňa 23.11.2022 .

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

30.
Starosta obce uvádza, že obecné zastupiteľstvo na zasadnutí konanom dňa 27.09.2022 schválilo
zámer  odpredať  pozemok vo vlastníctve obce  žiadateľom Tomášovi  Diňovi  a Eve Diňovej.
Predmetom odpredaja je pozemok na konci Sadovej ulice pri dome žiadateľov. Tento pozemok
obec, aj vzhľadom k tomu, že ide o svah, žiadnym spôsobom nevyužíva. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje predaj  dielu  „1“  vo  výmere  1m2,  odčleneného  z parcely
registra „C“ č. 6/1, zapísanej v kat. území Veľké Kostoľany na LV č. 1700, zlúčeného s dielom
„2“ vo výmere 53m2 z parcely registra „C“ č. 6/6, zapísanej na LV č. 3803 do novej parcely č.
6/6,  zastavanej  plochy vo výmere  54m2,  a  to  geometrickým plánom č.  11976454-88/2022,
overeným pod č. G1-413/2022 Okresným úradom Piešťany a predaj dielu „3“ vo výmere 85m2,
odčleneného z parcely registra „C“ č. 6/3, zapísanej v kat. území Veľké Kostoľany na LV č.
1700, zlúčeného s dielom „4“ vo výmere 42m2 z parcely registra „C“ č. 6/7, zapísanej na LV č.
3803 do novej parcely č. 6/7, zastavanej plochy vo výmere 127m2 tým istým geometrickým
plánom, a to Tomášovi Diňovi, nar. 15.12.1985 a manželke Eve Diňovej, rod. Rímskej, nar.
17.5.1989, obaja bytom Veľké Kostoľany, Sadová ul. č. 982/24A. Dôvodom predaja je dôvod
osobitného zreteľa, ktorým je skutočnosť, že žiadatelia sú vlastníkmi susedných pozemkov 6/6
a 6/7, kupované diely sú k týmto pozemkom priľahlé, tvoria s pozemkami žiadateľov jeden
celok, vzhľadom k terénu sú pozemky voči iným pozemkom nevyužiteľné, preto predaj týchto
dielov iným subjektom je vylúčený. 
Zámer  predaja  bol  schválený OZ dňa 27.09.2022 uznesením č.  3/2022.  Zverejnený bol  na
úradnej tabuli a na webovej stránke obce Veľké Kostoľany dňa 23.11.2022.
Predaj sa schvaľuje za kúpnu cenu 5Eur/m2. Všetky náklady spojené s kúpou znášajú kupujúci.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

31.
Starosta  obce  informuje,  že  obecné  zastupiteľstvo  na  zasadnutí  konanom  dňa  27.09.2022
schválilo zámer zameniť pozemky vo vlastníctve žiadateľov a pozemky vo vlastníctve obce.
Ing.  Smolárová  upresňuje,  že  ide  o  vzájomnú  zámenu  pozemkov  tej  istej  výmery,  z toho
dôvodu nepríde k žiadnemu finančnému vyrovnaniu. Aktuálne sa pozemky vo vlastníctve obce
nachádzajú na oplotenom pozemku pri dome žiadateľov a pozemky vo vlastníctve žiadateľov
sa nachádzajú pred oplotením na verejnom priestranstve. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje zámenu  parcely  č.  6/8,  zastavanej  plochy  a  nádvoria  vo
výmere 27m2,  odčlenenej geometrickým plánom č. 23/2022, overeným pod č.  G1-330/2022
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Okresným úradom Piešťany, katastrálnym odborom dňa 05.05.2022 od parcely registra „C“ č.
6/2, zastavanej plochy a nádvoria vo výmere 4726m2, zapísanej v kat. území Veľké Kostoľany
na  LV č.  1700  za  pozemok  Vladimíra  Lesaya,  nar.  10.04.1967  a  Renáty  Lesayovej  rod.
Jakábovej, nar. 01.12.1970, obaja bytom Veľké Kostoľany, Sadová 631/20 – parcelu č. 7/15,
ostatnú plochu vo výmere 27m2, odčlenenej tým istým geometrickým plánom od parcely č. 7/5,
ostatnej plochy vo výmere 147m2,  zapísanej v kat. území Veľké Kostoľany na LV č. 331 z
dôvodu osobitného zreteľa, ktorým z hľadiska žiadateľov Vladimíra Lesaya a manželky Renáty
Lesayovej je usporiadanie vlastníckych vzťahov k pozemku, ktorý tvorí s parcelami žiadateľov
č.  7/4,  7/5,  10/2,  639/1,  639/2  a domom s.č.  631 dlhodobo jeden areál  užívaný manželmi,
z hľadiska obce je to usporiadanie vlastníckych vzťahov k verejnému priestranstvu pri miestnej
komunikácii na Sadovej ulici – začiatok parcely č. 6/5. Pri tejto zámene získajú obe strany
pozemky rovnakej výmery a teda nebude potrebné finančné vyrovnanie.
Zámer zámeny pozemkov bol schválený uznesením č. 3/2022-B/8 dňa 27.09.2022 OZ Veľké
Kostoľany.  Zverejnený bol  na úradnej  tabuli  a webovej  stránke obce Veľké Kostoľany dňa
23.11.2022.
Náklady spojené so zámenou znášajú žiadatelia, vlastníci uvedení v LV č. 331.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

32.
Zástupca starostu prečítal žiadosť spoločnosti JOMASTAV, s.r.o., ktorá ako stavebník vodnej
stavby označenej ako „SO 02 rozšírenie verejného vodovodu“ žiada obec o uzatvorenie zmluvy
o budúcej  zmluve  o prevode  vlastníctva  rozšírenia  verejného  vodovodu  na  obec  Veľké
Kostoľany.  Starosta  obce vysvetľuje,  že v zmysle platného zákona je  povinnosťou každého
developera, ktorý sa svojou výstavbou napája na inžinierske siete, ešte pred vydaním územného
rozhodnutia mať podpísanú zmluvu o prevode vlastníctva týchto sietí alebo zmluvu o budúcej
zmluve, ktorá zaručuje, že tieto budúce siete budú vložené do majetku vodárenskej spoločnosti
alebo do majetku obce/mesta.  V tomto prípade sa spol.  JOMASTAV, s.r.o. bude napájať na
verejný vodovod vo vlastníctve spol. PUK plus, s.r.o. a spol. PUK plus, s.r.o. sa napája do
verejnej siete – vodovodu na Záhumenskej ulici, ktorej vlastníkom je obec. V prípade, že spol.
TAVOS prevezme do svojho majetku aj verejný vodovod na Záhumenskej ulici, bude následne
možné, aby aj vodovod vo vlastníctve spol. JOMASTAV a PUK plus prešiel do majetku spol.
TAVOS. Obec si stanovila podmienky uzatvorenia zmluvy, ktorými sú záruka na vodné dielo
na dobu 5 rokov a zloženie peňažnej záruky vo výške 5.000€. V prípade výskytu poruchy na
diele,  túto  odstráni  developer  v rámci  záručnej  doby alebo opravu uhradí  obec zo  zloženej
záruky. Poslanec Mgr. Pristach, MBA uvádza, že momentálna situácia je taká, že ak by sa obec
nezaviazala,  že  budúce  vodné  dielo  prevezme  do  svojho  majetku,  spol.  JOMASTAV  by
nemohla  zahájiť  žiadnu  výstavbu.  Starosta  obce  uvádza,  že  návrh  tohto  zákona  vláda
nekonzultovala ani so zástupcami ZMOS-u, ani so zástupcami vodárenských spoločností, bol
prijatý a obciam zostáva len daný zákon rešpektovať. 

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje žiadosť  spoločnosti  JOMASTAV,  s.r.o.  Veľké  Kostoľany
o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o prevode vlastníctva rozšírenia verejného vodovodu
medzi  obcou  Veľké  Kostoľany  a spoločnosťou  JOMASTAV,  s.r.o.  Veľké  Kostoľany,  IČO
36 275 981  a schválenie  budúceho  prevodu  vlastníctva  tejto  stavby  medzi  týmito  dvoma
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subjektami za cenu 1 Eur. Jednou z podmienok uzatvorenia tejto zmluvy je záruka na vodné
dielo na dobu 5 rokov a peňažná záruka vo výške 5.000 Eur, ktorá bude slúžiť ako zábezpeka
na úhradu prípadných nákladov spojených s odstránením vád počas plynutia záručnej doby.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

33.
Zástupca starostu prečítal žiadosť spol. PUK plus, s.r.o., ktorá ako stavebník vodných stavieb
verejného  vodovodu  a verejnej  kanalizácie  navrhuje  obci  uzatvorenie  zmluvy  o prevode
vlastníctva predmetných vodných stavieb do vlastníctva obce. Starosta obce uvádza, že v tomto
prípade ide o obdobnú situáciu ako bola prerokúvaná v bode 32., platia tu rovnaké podmienky.
Vodné diela vodovod aj kanalizácia sú stále v záručnej dobe.

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje žiadosť  spoločnosti  PUK plus,  s.r.o.,  Veľké  Kostoľany  o
majetkovo-právne usporiadanie vlastníctva stavby verejného vodovodu a verejnej kanalizácie
medzi  obcou  Veľké  Kostoľany  a spoločnosťou  PUK  plus,  s.r.o.,  Veľké  Kostoľany,  IČO
36 268 658 za cenu 1 Eur za verejný vodovod a 1 Eur za verejnú splaškovú kanalizáciu.
Predmetom vysporiadania je:
- SO 07 Verejný vodovod v dĺžke 99,70m, 110 x 10 HDPE so 7 ks vodovodného zaústenia,
- SO 08 Verejná kanalizácia splašková v dĺžke 95,75m, PVC DN 300, 3 ks kanalizačná šachta
RŠ1 – RŠ3, 7 ks kanalizačné zaústenia.
Jednou  z podmienok  uzatvorenia  tejto  zmluvy  je  záruka  na  vodné  diela  na  dobu  5  rokov
a peňažná záruka vo výške 5.000 Eur, ktorá bude slúžiť ako zábezpeka na úhradu prípadných
nákladov spojených s odstránením vád počas plynutia záručnej doby.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

34.
Zástupca starostu prečítal žiadosť Mgr. Michala Černeka o odkúpenie pozemku vo vlastníctve
obce.  Starosta  obce  uvádza,  že  ide  o pozemok,  ktorý  je  podľa  územného plánu určený na
bytovú  výstavbu.  Z dôvodu  právnej  istoty  bola  predmetná  žiadosť  odoslaná  na  posúdenie
advokátskej  kancelárii,  ktorá  obec  právne  zastupuje.  Po  obdržaní  vyjadrenia  advokátskej
kancelárie bude toto postúpené stavebnej komisii, ktorá na zasadnutí obecného zastupiteľstva
predloží poslancom OZ svoje odporúčanie. Na otázku poslankyne Mgr. Podolanovej ohľadne
určenia výšky ceny za odpredaj obecného pozemku, starosta obce uvádza, že ohľadne hodnoty
pozemku pravdepodobne bude musieť byť vypracovaný znalecký posudok. Iná situácia je pre
občanov obce, ktorí si vysporadúvajú pozemky napr. v predzáhradke, v okolí domu alebo pod
chodníkom, tu je určená sadzba schválená OZ na sumu 5Eur/m2. Aj ohľadne určenia výšky
ceny  za  pozemok  sa  vyjadrí  právny  zástupca  obce  vo  svojom stanovisku.  Ing.  Smolárová
uvádza, že zámerom žiadateľa na danom pozemku je výstavba bytového domu. Poslanec Mgr.
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Pristach, MBA uvádza, že ide o pozemok nachádzajúci sa medzi bytovými domami na ul. Ľ.
Štúra  a P.  Jilemnického.  Vyslovil  súhlas  s postupom,  že  žiadosť  bola  predložená  právnemu
zástupcovi obce a následne sa jej bude venovať stavebná komisia. Starosta obce uvádza, že
právny zástupca obce sa bude venovať aj ďalším podmienkam, za ktorých by bol predmetný
pozemok  odpredaný.  Poslankyňa  Mgr.  Bubáková  poukazuje  na  skutočnosť,  že  na  danom
pozemku majú obyvatelia bytových domov z ul. Ľ. Štúra a P. Jilemnického záhrady. Poslanec
Hambálek uvádza, že predmetná žiadosť bola riešená už v minulom volebnom období a títo
obyvatelia o kúpu pozemku neprejavili záujem. V tejto súvislosti si musia byť vedomí toho, že
keď obec pozemok odpredá, o svoje záhrady prídu. Nie sú ich majetkom. 

Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie  žiadosť  Mgr.  Michala  Černeka,  J.  Kráľa  23,
Madunice o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce p.č. 542/7, k.ú. Veľké Kostoľany. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

35.
Zástupca  starostu  prečítal  žiadosť  starostu  obce  o preplatenie  zostávajúcej  dovolenky
z funkčného obdobia 2018 – 2022, ktorú si  nestihol  vyčerpať.  Starosta obce vysvetľuje,  že
nakoľko nastúpil do nového funkčného obdobia, dovolenku za rok 2022 si nemôže preniesť do
ďalšieho  kalendárneho  roka  a nestihne  si  ju  vyčerpať,  z toho  dôvodu  sa  obrátil  na  OZ so
žiadosťou o jej preplatenie.

Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  starostovi  obce  preplatenie  zostávajúcej  dovolenky
z funkčného obdobia 2018 – 2022. 

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

36.
Diskusia
Na otázku poslankyne Zuzany Zbyvatelovej starosta obce uvádza, že silvestrovský ohňostroj
začne  o 19.00  hod.  Poslankyňa  Zbyvatelová  navrhuje  v roku  2023  zorganizovať
v predvianočnom období akciu „Vianočné trhy“ spojenú s vystúpením žiakov základnej školy.
Starosta obce uvádza, že základná škola organizuje aj tento rok vianočnú akadémiu, avšak jej
uskutočnenie  je  ohrozené  z dôvodu  vysokej  chorobnosti  detí.  Navrhuje  poslankyni
Zbyvatelovej,  ktorá  je  zároveň  členkou  kultúrnej  komisie,  aby  v budúcom  roku  oslovila
riaditeľku základnú školu a dohodla spoločnú akciu. Poslankyňa Zbyvatelová navrhuje, aby sa
na tejto akcii podieľali aj jednotlivé zložky v obci. Ing. Hájeková uvádza, že keďže aj obec
každoročne organizuje v predvianočnom období akciu,  ktorou je vianočný koncert,  bolo by
dobré zosúladiť tieto akcie do jednej. 
Starosta obce uvádza, že každá organizácia, ktorá dostane od obce finančnú dotáciu, by mala
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prezentovať  svoju  činnosť  v obecných  novinách.  Informáciami  o svojej  činnosti  do  novín
prispievajú  futbalový  klub,  dobrovoľný  hasičský  zbor  a Jednota  dôchodcov.  Aj  ostatné
organizácie by mali týmto spôsobom prezentovať svoju činnosť a informovať o nej verejnosť. 
Poslanec  Mgr.  Marek  Pristach,  MBA  poukazuje  na  pretrvávajúci  problém  s parkovaním
vozidiel nad 3,5t v obci, hlavne na frekventovaných miestach, kde zaparkovaný kamión tvorí
prekážku. Starosta obce uvádza, že jedinou možnosťou riešenia tohto problému pre obec je
dopravný  plán.  Týmto  spôsobom  bude  vyriešená  lokalita  v okolí  mosta  pri  zdravotnom
stredisku.  Čo  sa  týka  situácie  pred  pohostinstvom  Spolok,  vypracováva  sa  projektová
dokumentácia na celú túto zónu, kde budú môcť parkovať iba osobné motorové vozidlá. Podľa
názoru Mgr. Pristacha sa situácia v určitých lokalitách obce stáva neúnosnou a treba to začať
riešiť. Starosta obce navrhuje, aby stavebná komisia vytipovala tie lokality v obci, ktoré sú
najviac  problematické  čo  sa  týka  parkovania  nákladných  vozidiel.  Obec  nevlastní  žiadne
pozemky, na ktorých by tieto vozidlá mohli parkovať. Sú to vozidlá súkromných spoločností,
ktoré si majú pre svoje vozidlá zabezpečiť parkovanie. 

37.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh uznesenia.

Za: 8 (Mgr.  Bubáková  –  SMER-SD,  Hambálek  –  nezávislý,  Kolarovič  –  nezávislý,  Ing.
Košlab – HLAS-SD, Mgr. Lužáková – SMER-SD, Mgr. Podolanová – HLAS-SD, Mgr.
Pristach, MBA – nezávislý, Zbyvatelová - nezávislá)

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počet poslancov pri hlasovaní: 8

Overovatelia zápisnice:                                  

Mgr. Anna Lužáková Mgr. Martina Podolanová
dátum overenia:                                                         dátum overenia:

Mgr. Gilbert Liška Pavel Hambálek
starosta obce       zástupca starostu obce
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